

**London Medical Exchange**  
**UCL Medical Intership programme**  
**伦敦医学交流中心**  
**英国伦敦大学医学实习项目**

**London Medical Exchange 2-week Medical Study Tour**

**伦敦医学交流中心2周医疗学习之旅**

I am delighted to offer you a fully managed service to facilitate the learning and tour experience of your medical students group. Our service starts from the minute the group arrives in the UK to the minute they depart.

我很高兴为您提供全面的管理服务，以促进您医学生团队的学习和旅游体验。我们的服务从团队到达英国的那一刻开始，到他们离开的那一刻为止。

Services to include:

- Education design and teaching material
- Visa letters
- Accommodation
- Airport Transfers via private coach
- London Subway passes
- 24/7 Emergency contact

Please note this is a costing quotation and full teaching timetables and scheduling plans will be provided as standard for all delegations.

我们的服务包括：

- 教育设计和教材
- 签证信函
- 住宿
- 私人大巴机场接送
- 伦敦地铁通行证
- 全天候紧急联系

请注意这是一个成本计算的报价，完整的教学时间表和安排计划将作为标准提供给所有代表团。

## ❖ Study Tour Provider 项目教学背景

### 1. Queen Mary University of London Hospital / Royal London Hospital

#### 1. 伦敦大学玛丽女王学院医院 / 伦敦皇家医院



Queen Mary University of London Hospital, was established in 2002 and is a medical and dental school jointly founded by University of London and Queen Mary University of London. Also known as Royal London Hospital. The hospital is located in a historic complex of buildings in central London, all of which are National Historic Preservation Buildings in the UK. The hospital has three colleges: Medicine, Stomatology, and Life Sciences, covering fields such as clinical medicine, dentistry, biomedical research, healthcare management, and basic medicine.

Royal London Hospital is a leading and internationally renowned teaching hospital located in eastern London. They provide a comprehensive range of local and specialist services, including one of the largest children's hospitals in the UK, which has the busiest pediatric accident and emergency department in London. The Royal Hospital of London is the location of the London Air Ambulance and one of the leading trauma and emergency care centers and superacute stroke centers in the capital. It also provides care for patients with orthopedics, nephrology, dermatology, and sexual health conditions, as well as all major acute specialties.

The Royal Hospital of London has many international experts and world-class specialized centers, ranging from cancer, heart and digestive system diseases to trauma and leading children's hospitals. Despite the complex nature of the cases it treats, Royal Hospital London is one of the hospitals with the best survival rates in the NHS system, which is widely accepted as a measure of overall clinical excellence. Patient safety is of utmost importance at the Baz Health NHS Trust, and they have a good track record of certification.

**伦敦大学玛丽女王学院医院成立于 2002 年，是伦敦大学学院和伦敦玛丽女王大学联合创办的一所医学和牙医学院。也称为伦敦皇家医院。学院坐落于伦敦市中心的一处历史悠久的建筑群内，这些建筑群都是英国国家历史保护建筑。学院设有医学、口腔医学和生命科学三个学院，其专业涵盖了包括临床医学、牙科学、生物医学研究、医药保健管理、基础医学等领域。**

伦敦皇家医院是一家领先的、国际知名的教学医院，位于伦敦东部。他们提供全方位的本地和专科服务，其中包括英国最大的儿童医院之一，其拥有伦敦最繁忙的儿科事故和急救部门。伦敦皇家医院是伦敦空中救护车的所在地，也是首都领先的创伤和紧急护理中心和超急性中风中心之一，还为骨科、肾科、皮肤科和性健康状况的患者提供护理，以及所有主要的急性专科。

伦敦皇家医院拥有许多国际专家和世界级的专科中心，从癌症、心脏和消化系统疾病到创伤和领先的儿童医院。尽管其治疗的病例性质复杂，但伦敦皇家医院在 NHS 体系中是存活率最好的医院之一，这是被广泛接受的衡量整体临床优秀程度的指标。患者安全在巴兹健康 NHS 信托是最重要的，并且他们有良好的证明记录。

## 2. St Batholomew

### 2. 圣巴塞洛缪医院

St. Bartholomew Hospital is a leading and internationally renowned teaching hospital located in London. They provide a comprehensive range of local and specialist services, making them a center of excellence in cancer and heart care.

The state-of-the-art Baz Heart Center and Baz Cancer Center are both located in King George V's department of the hospital, and they are also the location of one of the busiest heart disease centers in the UK. The innovative service list of St. Bartholomew Hospital includes robotic surgery and complex electrophysiology, and they are leading providers of stem cell transplantation and cancer immunotherapy. The St. Bartholomew Hospital also offers many additional services, including specialized fertility services, minor trauma departments, and outpatient services. St. Bartholomew's Hospital is the oldest hospital in the UK, still using the site where it was originally built. Since 1123, this place has been providing medical services, and it was established by Rahere, the favorite of Henry I, in 1123.

The dissolution of the monastery did not affect the operation of St. Bartholomew's Hospital. In December 1546, King Henry VIII signed an agreement granting the hospital to a London company to rebuild the hospital. When the hospital built a theater for lecturers at the beginning of this century, in 1843, the St. Bartholomew Hospital School of Medicine was established to train medical staff. In 1995, the college merged with the college affiliated with the Royal Hospital of London to form Queen Mary University in London. Saint Bartholomew Hospital still embodies its excellence in the important research and teaching facilities of its medical school. It is part of the Bates and London NHS Trust, along with Royal Hospital London and Chest Hospital London. St. Bartholomew Hospital has 388 beds, Royal London Hospital has 675 beds, and London Chest Hospital has 109 beds. These hospitals merged with Weppes Cross Hospital and Newham Hospital on March 1, 2012, forming the largest Baz Health National Medical Services Trust in the UK.

圣巴塞洛缪医院是位于伦敦的一家领先且国际知名的教学医院。他们提供全方位的本地和专科服务，是癌症和心脏护理的卓越中心。最先进的巴兹心脏中心和巴兹癌症中心都位于医院的乔治五世国王部，它们也是英国最繁忙的心脏病中心之一的所在地。圣巴塞洛缪医院的创新服务清单包括机器人手术和复杂的电生理学，他们是干细胞移植和癌症治疗免疫疗法的领先提供者。圣巴塞洛缪医院还有许多额外的服务，包括专门的生育服务、轻伤科和门诊服务。圣巴塞洛缪医院是英国最古老的医院，仍然使用着它最初被建造的场地。自1123年以来，这个地方一直在提供医疗服务，它是由亨利一世的宠臣拉赫瑞（Rahere）于1123年建立的。修道院的解散并没有影响圣巴塞洛缪医院的运作，1546年12月，亨利八世国王签署了一项协议，将医院授予伦敦公司重新建立医院。当医院在本世纪初建造了一个剧院供讲师讲课时，1843年，圣巴塞洛缪医院医学院成立，用来培训医护人员。1995年，该学院与附属于伦敦皇家医院的学院合并为伦敦玛丽女王大学。圣巴塞洛缪医院仍然将卓越性体现在其医学院的重要研究和教学设施中。它与伦敦皇家医院和伦敦胸科医院一起，是巴兹和伦敦NHS信托的一部分。圣巴塞洛缪医院有388张床位，皇家伦敦医院有675张床位，伦敦胸科医院109张床位。这些医院于2012年3月1日与威普斯十字医院和纽汉姆医院合并，组成了英国最大的巴兹健康国家医疗服务信托中心。



### 3. James Wiggs Family Medicine GP Practice

#### 3.詹姆斯-维格斯全科医生诊所

The James Wiggo Clinic was founded in 1887 and is located in New Kents, London. Focus on delivering quality services to the National Health Service (NHS). The clinic has a total of 30 general practitioners and about 21,000 contracted residents. The clinic is well equipped with a wide range of services, providing not only basic medical, public health and health management services, but also community activities, psychological counseling, dentistry, ultrasound and traditional Chinese medicine services.

詹姆斯·威戈诊所成立于1887年,位于伦敦新肯特斯区。专注于为国民卫生服务体系(NHS)提供优质服务。诊所共有30名全科医生,签约居民约21000人。诊所设施齐全,服务范围广泛,不仅提供基本的医疗、公共卫生和健康管理服务,还提供社区活动、心理咨询、牙科、超声波检查以及中医等服务。

#### ❖ Leading Faculty 项目领导人

Dr. Elena Greco 艾琳娜·格雷科医生

Clinical Senior Lecturer 临床高级讲师



Elena Greco is a Clinical Senior Lecturer at Queen Mary University of London (QMUL). She is the module co-lead for Obstetrics and Gynaecology for undergraduate teaching at Bart's and the London School of Medicine and Dentistry, QMUL.

She is a Consultant Obstetrician and Gynaecologist with a sub-specialty in Maternal and Fetal Medicine. She is part of the senior clinical team of the Fetal Medicine Centre at The Royal London Hospital, the tertiary referral centre in East London. She is the lead for the integrated multiple birth clinic and part of the regional Placenta Accreta team. She is the director of the RCOG sub-specialty training programme in Maternal and Fetal Medicine within Barts Health. She works at NIHR LCRN North Thames as Specialty lead for Reproductive Health and Childbirth. Elena has participated in undergraduate teaching at QMUL since 2016 as part of the lecture

faculty and examiner and has taken over as module co-lead since September 2021. Elena's research interests include prediction and prevention of pregnancy complications, complications in multiple pregnancies and communication in Fetal Medicine.

She has worked with the research team at WHRU since 2021. This collaborative work has led to ongoing publications, grants, and projects. She supervises undergraduate students for SSC and postgraduate MD and PhD students at QMUL.

艾琳娜-格雷科是伦敦玛丽女王大学的临床高级讲师。她是巴茨健康和伦敦医学与牙科学院伦敦玛丽女王大学本科生教学模块的联合负责人。

她是一名妇产科顾问医生，拥有母婴医学的子专业。她是位于伦敦东部的三级转诊中心皇家伦敦医院医学中心高级临床团队的一员。她是综合多胞胎诊所的负责人，也是地区婴幼儿临床团队的一员。她是巴茨健康中心的医学专业培训项目的负责人。在北泰晤士国立卫生研究院担任生殖健康和分娩专业负责人。

艾琳娜自 2016 年起作为讲师和考官参与伦敦玛丽女王大学的本科生教学，并自 2021 年 9 月起担任本科模块联合负责人。她的研究兴趣包括妊娠并发症的预测和预防、多胎妊娠并发症以及胎儿医学中的沟通。这项合作工作促成了正在进行的出版物、赠款和项目。她负责管理 SSC 的本科生以及伦敦玛丽女王大学的硕士和博士研究生。

## ❖ Leading Faculty 项目领导人

**Mr Ramesan Navaratnarajah 拉姆-那拉先生**

**Consultant Obstetrician and Gynaecologist 妇产科顾问**



Mr Ram Navaratnarajah is a Consultant Obstetrician and Gynaecologist at St.Bartholomew's and the Royal London Hospital. It is a high-risk Obstetrics and a Tertiary Level Gynaecology Unit.

He is an Irish trained doctor, and the UK trained specialist. He has a specialist interest in Reproductive Medicine and Surgery. He trained infertility and reproductive medicine/surgery at St.Bartholomew's Hospital, London, which included an endoscopic surgery fellowship in Clermont-Ferrand and Lyon, in France.

His reproductive medicine and surgical consulting work involves assisted conception (IVF, ICSI and IUI), early pregnancy care, recurrent miscarriage, endometriosis and PCOS. He also performs advanced gynaecology scanning, including HyCoSy, uterine cavity imaging and gynaecological 3D ultrasound.

拉姆先生是圣巴塞洛缪医院和皇家伦敦医院的妇产科顾问医生。它是一个高风险的产科和三级妇科单位。他是一名受过爱尔兰培训的医生，也是一名受过英国培训的专家。他对生殖医学和外科有专门的兴趣。他在伦敦 St.Bartholomew 医院接受了生育和生殖医学/外科培训，其中包括在法国克莱蒙费朗和里昂的内窥镜外科奖学金。

他的生殖医学和外科咨询工作涉及辅助受孕（IVF、ICSI 和 IUI）、早孕护理、复发流产、子宫内膜异位症 和多囊卵巢综合征。他还进行高级妇科扫描，包括 HyCoSy、子宫腔成像和妇科 3D 超声。

## ❖ Leading Faculty 项目领导人

### Mr Craig Dookie 克雷格-杜基



Craig Dookie is chief executive officer of the London Medical Exchange in Britain. The London Medical Exchange (LME) is a UK-based healthcare development training organisation founded



by University College London, focused on improving the skills and knowledge of hospital managers, doctors and nurses through specialist courses.

The London Medical Exchange has experience in a number of collaborative projects in China, working with health commissions, hospitals and healthcare institutions to support the needs of the Chinese healthcare system. In 2021, the center has provided continuous career development for more than 3,000 Chinese healthcare professionals. The British Medical Exchange's UK education partners include universities, hospitals and private healthcare institutions, bringing together the latest medical knowledge. The Center offers a range of specialized programs, including medical English courses, medical practice observation and leadership training.

Craig Dookie是英国伦敦医学交流中心首席执行官。英国伦敦医学交流中心 ( London Medical Exchange,LME ) 是由伦敦大学学院创办，总部设在英国的医疗保健发展培训机构，专注于通过专业课程提高医院管理人员、医生和护士的技能和知识。

英国伦敦医学交流中心在中国有着许多合作项目经验，与卫健委、医院和医疗机构合作，支持中国医疗体系的需求。在2021年，该中心为3000多名中国医疗机构专业人士提供了持续职业发展。英国医学交流中心的英国教育合作伙伴包括大学、医院和私立医疗机构，并一起带来了最新的医学知识。中心提供一系列专业课程，包括医学英语课程、医学实践观摩和领导力培训。

## ❖ Project profile 项目概况

1. This 2-week medical internship programme combines lectures with clinical practice, taught by experienced doctors and University of London teachers。

1. 本次医学见习访学项目为2周，课程讲座与临床实践相结合，由经验丰富的带教医生和伦敦大学老师授课；

2. Clinical internship is a way to experience the working mode and healthcare system of doctors in the UK medical center. Course topics include: Guided by experts, visiting Guy's Hospital, King's Hospital, St. Mary's Hospital, Queen Mary University of London, and St. Thomas' Hospital to observe and learn about the British medical system, carrying out courses on basic surgical operations, oncology and oncology treatment standards, gynecology and neonatal management and treatment, and clinical simulation operation training. At the same time, I will go to the general practice medical center, follow the instructor to participate in outpatient, consultation, surgical observation, nursing, drug handling and other internship work, close and in-depth observation and practice of doctors and medical professionals, and in-depth understanding of the focus of overseas clinical practice. (See attached video for project experience sharing)

2. 临床见习的方式体验英国医学医疗中心医生的工作模式和医疗体系。课程主题包含：由专家带领，参观伦敦大学附属盖伊医院、国王医院，伦敦玛丽女王大学附属圣玛丽医院、圣托马斯医院观摩学习英国医疗系统体制、开展关于外科手术基本操作、肿瘤学与肿瘤治疗标准、



妇科及新生儿管理治疗课程及临床模拟操作训练。同时会去全科医学医疗中心，跟随带教导师参与门诊、会诊、手术观摩、患者护理、药品处理等实习工作，近距离深度观察和实践医生与医疗专业人员的工作，深刻海外临床实践的重点。（项目经验分享见附件视频）

3.Extracurricular-related cultural and social activities, including seminars, on-site visits, including: Alexandra Fleming Museum visit, Pathology Museum visit, etc

3. 课程以外设置相关课外文化和社会活动，包括研讨会、现场观摩/参观等，包含：亚历山德拉-弗莱明博物馆参观、病理博物馆参观等；

4.Upon completion of the course, students will receive a certificate of completion from the University of London and Queen Mary University of London. The short course completion certificate of the world famous school can be used as one of the important background materials for applying for overseas famous school.

4. 学生完成课程后可获得伦敦大学、伦敦玛丽女王大学颁发的项目结业证书。世界名校的短期课程结业证书可作为申请海外名校留学的重要背景材料之一。

## ❖ Timetable 课程表

Medical study tour contains 47 contact teaching hours. Teaching topics are subject to change and updates.

In addition, the 20-hour online medical English course is provided by University College London, and completion of the course can obtain the CPD course completion certificate of University College London.

医疗实习访学项目包含 47 个小时的课程教学和20个小时临床诊断培训，教学主题可能会发生变化和更新。

另外，由伦敦大学学院提供20小时线上医护英语课程，完成课程可获得伦敦大学学院CPD课程结业证书。

## 英国医疗保健系统和临床诊断技能实习

日期	上午	下午
DAY 1	抵达英国 – 希思罗机场 T3	酒店地址: Travelodge London Central, 1-23 City Road, London, EC1Y 1AG
DAY 2	Mile End QMUL 教室 地址: LG01 室 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 上午 9:00 至 11:30 欢迎介绍	Mile End QMUL 教室 地址: LG01 室 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 下午 1:00 t 至 3:00 如何在英国成为一名专科医生和全科医生
DAY 3	Mile End QMUL 教室 地址: LG01 室 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 上午 9:00 至 11:30 医学英语和医学术语	Mile End QMUL 教室 地址: LG01 室 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 下午 1:00 t 至 3:00 医学英语和医学术语
DAY 4	Mile End QMUL 教室 地址: LG01 室 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 上午 9:00 至 11:30 医学英语和医学术语	詹姆斯-维格斯全科医生诊所 ( James Wiggs Family Medicine GP Practice ) 地址: 2 Bartholomew Road Kentish Town Health Centre, London NW5 2BX 下午 1:00 至 5:00 临床诊断附件和培训
DAY 5	Mile End QMUL 教室 地址: Room LG01 People's Palace, Mile End campus Mile End Road, London, E1 4NS 上午 9:00 至 11:30 医学英语和医学术语	詹姆斯-维格斯全科医生诊所 ( James Wiggs Family Medicine GP Practice ) 地址: 2 Bartholomew Road Kentish Town Health Centre, London NW5 2BX 下午 1:00 至 5:00 临床诊断附件和培训

DAY 6	<p>圣巴塞洛缪医院 ( St Bartholomew's Hospital ) 地址 : West Smithfield, London, EC1A 7BE</p> <p>上午 11:00 至中午 12:30</p>	<p>伦敦大学附属盖伊医院、国王医院</p> <p>14:00am - 16:00pm</p> <p><b>医院参观</b></p>
DAY 7	自由活动	
DAY 8	自由活动	
DAY 9	<p>圣托马斯医院的生命科学与医学系和牙科学院</p> <p>地址 : St. Thomas' Street, London, SE1 1UL</p> <p>上午 11 至中午 12:30</p> <p><b>游览病理博物馆</b></p>	<p>詹姆斯-维格斯全科医生诊所 ( James Wiggs Family Medicine GP Practice )</p> <p>地址 : 2 Bartholomew Road Kentish Town Health Centre, London NW5 2BX</p> <p>下午 1:00 t 至 5:00</p> <p><b>临床诊断实习和培训</b></p>
DAY 10	<p>医学操作模拟实践 ( 伦敦大学医学模拟教育中心 )</p> <p>9:00am - 3:00pm</p> <p><b>新生儿模拟, 气道管理/管路和管道模拟操作</b></p>	
DAY 11	<p>Mile End QMUL 教室</p> <p>上午 9 : 00 至下午 3 : 00:</p> <p>地址 : <b>LG01 室 People's Palace, Mile End campus</b> Mile End Road, London, E1 4NS</p> <p>上午 9:00 至 10:15 Miss Safina Ali</p> <p><b>工作场所的多样性与平等</b></p> <p>上午 10:30 至 11:30 萨芬娜 艾莉女士 ( Miss Safina Ali )</p> <p><b>成为一名耳鼻喉科医生的旅程</b></p>	<p>上午 11:30 至下午 12:30 麦克 塞德瑞斯医生 ( Dr Micheal Sideris )</p> <p><b>妇科肿瘤病例</b></p> <p>下午 1:30 至 2:30 布莱克 赛格尼医生 ( Dr Burak Selgin )</p> <p><b>新生儿管理案例</b></p> <p>下午 2:30 至 3:00</p> <p><b>演讲的反思与学习目标</b></p>
DAY 12	<p>Mile End QMUL 教室</p> <p>上午 9:00-下 3:00:</p> <p>地址 : <b>LG01 室 People's Palace, Mile End campus</b> Mile End Road, London, E1 4NS</p>	<p>詹姆斯-维格斯全科医生诊所 ( James Wiggs Family Medicine GP Practice )</p> <p>地址 : 2 Bartholomew Road Kentish Town Health Centre, London NW5 2BX</p>

	<p>上午 9:00 至 11:00 克雷格 杜克先生 ( Mr Craig Dookie )</p> <p><b>患者路径、国家医疗服务 ( NHS ) 模型和资金体系</b></p>	<p>下午 1:00 t 至 5:00</p> <p><b>临床诊断实习和培训</b></p>
DAY 13	<p>伦敦玛丽女王大学附属圣玛丽医院 ( St Mary's Hospital )</p> <p>地址： Praed Street, London W2 1NY</p> <p>Museum visit</p> <p>上午 10:30 至 12:00</p> <p><b>亚历山大·弗莱明博物馆讲座和参观</b></p>	<p>Mile End QMUL 教室</p> <p>地址： <b>Room LG01 People's Palace, Mile End campus</b> , Mile End Road, London, E1 4NS</p> <p>下午 1:00 至 3:00</p> <p><b>分组汇报演讲和毕业典礼</b></p>
DAY 14	自由活动	
DAY 15	自由活动	
DAY 16	<p>Depart UK</p> <p><b>返回中国</b></p>	

**Budget Quotation 预算报价**

The prices quoted below are for information only and may vary depending on the length of the medical study tour, the organiser and the content of the medical study tour.

以下所列价格仅供参考，可能会因游学时长、上课机构和访学内容的不同而有所不同。

	<b>2-week Medical Study Tour Service 两周项目服务内容</b>	<b>Quote GBP 报价 ( 英镑 )</b>
	Graduate medical teaching under Queen Mary University of London Hospital / Royal London Hospital, St.Bartholomew' s Hospital 伦敦玛丽女王大学医院/皇家伦敦医院、圣巴塞洛缪医院/詹姆斯-维格斯全科医生诊所的医学生教学	£1820
	Accommodation in Stay Club Student Twin Rooms (Please note that each room has 2 single beds, which means every 2 students will share a room) 住宿俱乐部学生双人房-14晚，£95 (per person) (请注意， 每间房间均配有 2 张单人床，这意味着每 2 名学生将共用一个房间)	£1330
Fee per delegate 每位代表的费用	Airport transfers 机场接送	£150
	Visit and GP practice medical institutions 医院参观、医院及医疗中心临床实践培训	£1000
	Administration (London Subway Pass fee is additional) 行政(伦敦地铁通行证及城市间交通费)	£200
	Insurance and management fee 保险费及管理费	£100
	<b>Total 总价</b>	<b>£4600</b>



Kind regards,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "C. Dookie", is centered below the text.

**Mr Craig Dookie**  
CEO/Founder  
**London Medical Exchan**



